

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-05-29

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:06

## § 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Hassan Othman Alkady väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Tilda Ramstedt väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

## **§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-05-16).

[Josefin Mannevik anländer kl 8.09]

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har varit på Institutionsrådsmöte där de främst diskuterade ekonomi. Ordförande lyfte då frågan om det låga utbudet av fördjupningskurser och institutionen meddelade att de jobbar löpande med denna fråga. Det kommer dock inte ske några stora förändringar innan de är klara med reformeringen av juristprogrammet. Han har även förberett inför strategihelgen.

### **Kassör**

Kassör har haft möte med sekreterare där de fixade faktureringen för Svenska Juridiska Mästerskapen (SJM).

### **Sekreterare**

Sekreteraren har hjälpt vice ordförande inför strategihelgen och har haft möte med kassör där de fixade med faktureringen för SJM.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har haft möte med sin medredaktör Ida. Under mötet planerade de inför nästa nummer, bollade idéer och teman.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har försökt flytta korpenmatcherna som ligger under sommaren till hösten då det kommer vara svårt att få ihop ett lag under sommaren.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har haft speak-up week och försökt trycka på att studenter ska fylla i enkäten. De har även varit på UU-möte med institutionen (se vidare i egen punkt) och haft AW med kursombuden.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har varit på visning på diverse lokaler inför årsbalen.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har fört det löpande arbetet och signerat de sista avtalen. Alla avtal med samarbetspartners är nu klara.

## **§ 9 Varvet runt arbetsgrupper**

### **Arbetsgrupp: Järnbalk**

Arbetsgruppen hade möte på strategihelgen och har därefter skött det löpande arbetet.

### **Arbetsgrupp: 5-kamp**

Arbetsgruppen är pausad då 5-kampen är förflyttad till efter sommaren.

### **Arbetsgrupp: Ekonomigruppen**

Arbetsgruppen har inte gjort något denna vecka.

### **§ 10 Info: UU**

Utbildningsansvariga informerar att de varit på UU-möte och berättar att de bland annat pratade om PowerPoints. Studenter uppfattar att de inte alltid är så pedagogiska då de både kan ha för mycket och för lite text. Under mötet pratade de om hur man kan lägga upp det på bästa sätt och vikten av att lärarna blir mer samspelade på hur de utformar sina PowerPoints. De diskuterade även kursombudsrollen och att utbildningsansvariga önskar att det blir ändringar i den för att det ska bli ännu tydligare vad deras roll är. Utbildningsansvariga frågade även varför majoriteten av föreläsningarna på FISKEN (T2) är förinspelade. Institutionen skulle ta med sig detta och tänka över sommaren om man skulle kunna göra några förändringar i kursens upplägg. Utbildningsansvariga informerar även att det är väldigt många som ska skriva uppsats i höst. Institutionen har fixat så att allt är löst inför det.

### **§ 11 Diskussion: Stödperson**

Ordförande berättar att han har varit i kontakt med JF:s stödperson, Agnes Hammarstrand. Hon föreslog att JF även skulle ha en stödperson inom humanjuridik och gav förslag på personer som arbetar inom detta område. Ordförande berättar om en av de förslagna kandidaterna och frågar ifall styrelsen har några invändningar mot att skicka en förfrågan till denna person om att vara stödperson. Styrelsen hade inga invändningar. Ordförande ska nu kontakta en av dem och se om den är intresserad av att vara stödperson för JF.

### **§ 12 Diskussion: Sommaravslutning**

Evenemangsansvariga skulle haft sommaravslutning med FEMJUR förra veckan men på grund av dåligt väder behövde den tyvärr ställas in. Evenemangsansvariga vill ändå försöka ha en sommaravslutning och berättar att de nu har två olika förslag. De berättar att antingen har vi ett häng i Slottsskogen där vi grillar eller så har vi avslutningen på Hotell Clarion Post, vid deras takpool men då finns det bara möjlighet att 50 personer kan komma.

Styrelsen diskuterar för- och nackdelar med de olika alternativen och kommer fram till att ha sommaravslutning på Hotell Clarion Post verkar roligare.

### **§ 13 Info: Broschyren**

Ordförande berättar att företaget som skulle göra broschyrer till JF behöver fler samarbetspartners för att kunna trycka dem. De har inte fått tillräckligt och undrar därför om

JF har möjlighet att lägga in pengarna som saknas. Styrelsen är inte intresserade av att lägga pengar på detta och ordförande ska nu meddela företaget att vi lägger ner projektet.

#### **§ 14 Diskussion: Oberoende studentrepresentant**

Utbildningsansvariga berättar att de har informerat institutionen om att vi ska välja en oberoende studentrepresentant vid det extrainsatta årsmötet. Vid valet ska man ge förslag på kandidater och styrelsen får därför gärna kolla runt och höra om det finns någon som är intresserad av att söka.

#### **§ 15 Diskussion: Möte under sommaren**

Ordförande informerar om att styrelsen ska ha ett möte på zoom under sommaren för att främst diskutera nollningen men även stämna av hur arbetet går och om det har hänt något som man behöver diskutera. Styrelsen ska besluta om ett datum längre fram när alla har mer information om hur deras sommar ser ut.

#### **§ 16 Information: Pride 10/6 med kåren**

Sekreterare informerar att kåren ska gå pride-parad tillsammans med så många från föreningarna som möjligt den 10 juni. Det finns ett formulär där man kan anmäla sig om man har möjlighet att delta.

#### **§ 17 Info: Enkät om hållbarhet**

Sekreterare informerar även om en enkät som handlar om hållbarhet som styrelsen ska göra. Hon skickar ut enkäten till den resterande styrelse som besvarar den.

#### **§ 18 Övrigt**


Inget övrigt tas upp.

#### **§ 19 Nästa möte**

2023-00-00 kl. 08:00-09:00 (fastställs senare)

#### **§ 20 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 08:46

  
Hassan Othman (12 jun 2023 10:58 GMT+2)

Hassan Othman

  
Tilda Ramstedt (12 jun 2023 09:56 GMT+2)

Tilda Ramstedt